

《单词百科:setups是什么意思?setups怎么发音?setups的解释和用法》

英语单词setups是什么意思?setups怎么读?setups怎么发音?简答网为您整理了setups的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



setups怎么读

setups的读音:['set ps]

setups的意思

1、安装(setup的复数);设置;

setups的双语例句

1、Setup Squeezer's data crunching algorithm ensures that setups are as small as possible.

安装挤压的数据业绩算法,确保设置是尽可能小.

2、METH-ODS : Ratio ordering method was applied to the high and low limit'setups of drug stocks.

方法将比值排序法应用于药品库存高、低限量设置.

3、At other companies, however , oddball work setups are considered an advantage in the drive for efficiency.

有些雇主则会回归 “ 所有人都来公司全职上班 ” 的模式, 取消弹性工作制.

4、These operations required several different setups on the rotary table to cut the oval shapes.

这些行动需要几个不同的设置的旋转工作台削减的椭圆形状.

5、Old High Availability setups will not work anymore after you save the settings.

在你保存当前设置以后,旧的高可用性设置将不再有效.

6、Consistency is an absolute must when adjusting your setups.

在做调教的时候,连续的稳定性是必须的.

7、Standard for Manufactured Home Sites , Communities, and Setups.

特技火焰对观众影响标准.

8、Third, indirect service setups were perfected with the focus laid on clinical nursing.

第三, 以临床护理为重点,完善间接服务体系.

9、And this happens frequently even to larger and much more experienced setups.

即使是经验老道的大团,也常出现这种情况.

10、He describes 2 separate experimental setups to measure the elasticity and the viscosity of a material.

他描述了2个独立设置的实验来测量弹性和材料的粘度.

11、Take full responsibility for new warehouse setups in any of the allocated distribution centers.

对在任何分配的分销中心设置新仓库承担全部责任.

12、Both are distinct improvements over their original setups.

初始设置上均有了明显改善.

13、Several benches, each with several calibration setups, populate the room.

房间里有几张每个都含几个校准步骤的工作台.

14、First, it acted as a control, and as a test for the new experimental setups.

首先, 它作为新实验步骤的调节和测试.

15、If these operations were machined by a series of manual operations, many setups would be needed.

如果这些操作由一系列的人工操作机器制造, 许多设定是需要的.

以上是简答网为您整理的setups怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于setups的用法、setups的释义、setups的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/setups>